

# MAJLIS BANDARAYA SHAH ALAM

## KENYATAAN TAWARAN TENDER KALI KE-4/2018

Tawaran ini adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang mempunyai **Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (SPPK)**, **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** serta **Unit Perancang Ekonomi Negeri (UPEN) Selangor** dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja berikut:

Bil.	Tajuk Kerja	Pendaftaran dan Taraf	Gred,Kategori Dan Pengkhususan	Harga Dokumen <b>(Harga termasuk 6% GST)</b>
1.	<p>Tawaran Semula Cadangan Tambahan Dan Mengubahsuai Ruang Terbuka Kepada Kafeteria Di Tingkat 3, Bangunan Wisma MBSA, Persiaran Perbandaran, Seksyen 14, Shah Alam Untuk Majlis Bandaraya Shah Alam</p> <p><b>(No. Tender : T 67/2018)</b></p> <p><b>HANYA PEMILIK/PENAMA SAHAJA DIWAJIBKAN</b> hadir taklimat tender seperti berikut :</p> <p><b>Tarikh : 26 April 2018 (Hari Khamis)</b> <b>Masa : 10.00 Pagi</b> <b>Tempat : Tingkat 3, Lift A, Wisma MBSA</b> <b>Seksyen 14, Shah Alam,</b> <b>Selangor</b></p> <p><b>*Sila bawa bersama Sijil Asal Pendaftaran</b> <b>*Dokumen Tender hanya akan dijual kepada yang hadir lawatan tapak sahaja</b></p>	CIDB & UPEN	Gred G4  Kategori B Pengkhususan B04  Dan  Kategori CE Pengkhususan CE21	RM380.00

Tempoh penjualan Dokumen Tender adalah pada **30HB. APRIL 2018 HINGGA 17HB. MEI 2018**  
Dokumen Tender tidak akan dikeluarkan selepas dari tarikh tersebut.

Tarikh akhir penyerahan Dokumen Tender tidak lewat daripada **21HB. MEI 2018 SEBELUM JAM 12.00**  
**TENGAHARI**

## **DOKUMEN TENDER**

Dokumen Tawaran boleh disemak pada waktu pejabat di Kaunter Bahagian Tender & Ukur Bahan, Majlis Bandaraya Shah Alam, Tingkat 23 (Lift A), Wisma M.B.S.A., Persiaran Perbandaran, 40000 Shah Alam, Selangor Darul Ehsan mulai tarikh iklan disiarkan. Sebarang pertanyaan sila hubungi Bahagian Tender & Ukur Bahan di talian **03-55105133 sambungan 1297, 1445, 1590 dan 1665.**

**Pemborong terlebih dahulu dikehendaki mendaftar secara On-Line di laman web <http://tender.selangor.gov.my> dan Unit Perancang Ekonomi Negeri (UPEN) sebelum membeli Dokumen Tender.**

**Pembelian dokumen tawaran secara On-Line diwajibkan melampirkan salinan resit asal bayaran. Resit tersebut hendaklah dilampirkan di mukasurat hadapan dokumen. Kegagalan berbuat demikian boleh menyebabkan dokumen tawaran di tolak.**

## **TARIKH PENYERAHAN**

Dokumen Tawaran yang telah lengkap di isi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri dan bertanda dengan tajuk kerja berkenaan dan dimasukkan ke dalam Peti Tender Majlis Bandaraya Shah Alam di Bahagian Tender & Ukur Bahan, Tingkat 23 (Lift A), Wisma MBSA tidak lewat daripada **JAM 12.00 TENGAHARI. Dokumen Tender yang diserahkan selepas tarikh dan masa yang ditetapkan berbangkit dari apa jua sebab tidak akan dilayan.**